
 
 

           

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 30-11-2020 

Του:   Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος,  Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ :  Τον κα Υπουργό Υγείας 
Τον κο Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
Υπόψιν: κου Υφυπουργού Πολιτικής Προστασίας και Διαχείρισης 

Κρίσεων 
 
 
ΘΕΜΑ:  «ΠΑΡΑΛΛΗΛΟ ΣΥΣΤΗΜA ΜΕΤΑΞΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΥΓΕΙΑΣ ΚΑΙ ΕΟΔΥ 

ΠΡΟΚΑΛΕΙ ΧΑΟΣ ΣΤΗΝ ΚΑΤΑΓΡΑΦΗ ΤΩΝ ΚΡΟΥΣΜΑΤΩΝ COVID 19» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,  

Σύμφωνα με δημοσίευμα της εφημερίδας ''ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ'', της Κυριακής 29 Νοεμβρίου 

2020, το οποίο, μάλιστα, φιλοξενήθηκε στο πρωτοσέλιδο αυτής με τίτλο: “Έγκλημα στην 

καταγραφή των κρουσμάτων” -  “Παράλληλο σύστημα με ιδιωτική εταιρεία έστησε ο 

πρόεδρος του ΕΟΔΥ”, αναφέρεται πως ο πρόεδρος του ΕΟΔΥ, κος Αρκουμανέας, μη 

αρκούμενος στο υπάρχον σύστημα καταγραφής κρουσμάτων “Covid-19”, ήτοι το 

Μητρώο Ασθενών, προέβη στη δημιουργία ενός παράλληλου συστήματος καταγραφής 

των κρουσμάτων, συνεργαζόμενος προς τούτο με μια ιδιωτική εταιρεία, ως ανάδοχο. 

Έτσι, η Επιτροπή Λοιμωξιολόγων ενημερωνόταν για τον αριθμό των κρουσμάτων με 

καθυστέρηση μίας εβδομάδας, με αποτέλεσμα οι αποφάσεις που λαμβάνονταν 

αναφορικά με τα περιοριστικά μέτρα, να στηρίζονται σε λανθασμένα επιδημιολογικά 

δεδομένα, να λαμβάνονται εκ των υστέρων και τα ανωτέρω περιοριστικά μέτρα να 

καθίστανται τελικώς ανεπίκαιρα κι αναποτελεσματικά.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1. Για ποιό λόγο ο ΕΟΔΥ ανέθεσε σε ανάδοχο εταιρεία την καταγραφή των 

κρουσμάτων, ενώ υπήρχε ήδη σχετικό σύστημα καταγραφής; 

2. Σε ποια ανάδοχο εταιρεία ανατέθηκε το έργο, με ποιά διαδικασία ανετέθη σε αυτή και 

έναντι ποιάς αμοιβής; 
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3. Τελικώς, σε τι συνίστατο η απόκλιση μεταξύ του συστήματος καταγραφής του ΕΟΔΥ 

και αυτού του προϋπάρχοντος Μητρώου Ασθενών; 

4. Υπήρξε καθυστέρηση στην εφαρμογή κατάλληλων και στοχευμένων μέτρων για την 

αντιμετώπιση της πανδημίας εξ’ αιτίας της ως άνω διπλής καταγραφής; 

5. Ο Πρόεδρος του ΕΟΔΥ ενήργησε με δική του πρωτοβουλία ή έπειτα από 

συνεννόηση με τον Υπουργό Υγείας και κατ’ επέκταση, με τον Πρωθυπουργό; Yπήρξε, 

σε κάθε περίπτωση, σχετική ενημέρωση στην πολιτική ηγεσία της χώρας; 

 

 

O Eρωτών Βουλευτής 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 




